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MØTEREFERAT 
 
 
Utvalg: Brukerutvalget ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF 
 
Møtested: 24.09.2024 kl 11.30 – 16.25 UNN Breivika, møterom D1-707 

25.09.2024 kl 09.30 – 14.30 UNN Åsgård, Fyrhuset/ B7-106 Bygg 7 
 
Tilstede:  
Terje Olsen Leder 
Merethe Saga Lønnum Medlem 
Per Steinar Andreassen Medlem 
Ulf Jack Bergstrøm Medlem 
Lisbeth Dyrstad Medlem 
Thomas Engelskjøn Medlem (forfall fra kl 12 dag 2) 
Nina Jensen Medlem 
Nina Nedrejord Medlem (forfall fra kl 12.55 dag 2) 
Ruth Pedersen Medlem 
Unn Tone Forfang Jenssen Fast varamedlem (fra kl 12.00 dag 1) 
  
  
Forfall:   
Gudmund R Johansen Medlem 
  
Fra adm.:   
Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen  
Administrasjonskonsulent Hilde A. Johannessen  (referent) 

 
 
Saksliste 
BU 45/24          Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble gjennomgått.  Ruth Pedersen hadde falt ut av distribusjonslisten og 
fikk ikke innkallingdokumentene. Administrasjonen følger opp. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjente innkalling og saksliste.  

BU 46/24 Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets møte 12.06.2024 
Referatet ble gjennomgått.  

 
Vedtak:  
Referatet ble godkjent. 
 
BU 47/24 Opplæring Teams 
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IT-rådgiver Kent-Ole Larsen gav opplæring for brukerrepresentantene i bruk av Teams. I tillegg 
gav han annen bistand hos den enkelte brukerrepresentant etter behov. 
 
Vedtak:  
Brukerutvalget takker for opplæringen. 
 
 
BU 48/24 Orientering Overordnet omorganisering i UNN 
Viseadministrerende direktør Einar Bugge orienterte. Administrerende direktør har i tillegg 
til omstillingsprogrammet igangsatt en overordnet omorganiseringsprosess som er 
organisert som den andre aksen i «Vi fornyer UNN». Klinikk- og senterstruktur i UNN skal 
endres, og målet er bedre koordinering av pasientforløp, bedre kapasitetsutnyttelse og 
likeverdige tjenester på tvers av klinikker og enheter. Det er nedsatt en arbeidsgruppe som 
skal jobbe fram og foreslå ny organisasjonsstruktur. 26. september samles arbeidsgruppen 
på 31 medlemmer med ansatte fra ulike enheter i UNN for å arbeide med dette. 
Arbeidsgruppen skal gi innspill til de ulike trinnene, som ender i en beslutning fra direktøren. 
Det er 6 samlinger.Det gis god informasjon til de ansatte underveis. (intranett, allmøter mm.) 
Arbeidet er planlagt ferdig like før jul. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget takker for informasjonen og ønsker lykke til i det videre arbeidet. Ledelse på  
tjenestenivå er viktig og Brukerutvalget vil følge godt med på dette arbeidet. 
 
 
BU 49/24 Orientering om Omstillingsprosessen – «Vi fornyer UNN» 
Prosjektleder Grethe Andersen orienterte om status i prosjektet så langt.  
Dette er et treårig omstillingsprogram. Formålet er å bevare og styrke UNNs rolle som 
regions- og universitetssykehus, og sikre økonomisk bærekraft (styresak 26/2024).   
 
Tre føringer blir særlig viktig i arbeidet: 

- Det som besluttes skal gjennomføres  - skal foreligge en plan for dette 
- Økonomiske effekter skal vises 
- Det skal prioriteres tilbud og ressurser. UNN skal prioritere spesialisthelsetjenestens 

primær ansvarsområdet: pasientbehandling, forskning, utdanning av helsepersonell 
og opplæring 
 

Arbeidet er startet i alle de fem arbeidsgruppene. Det arbeidet intensivt med ukentlige 
møter. Omstillingsprogrammet berører store deler av UNN, og medvirkning og dialog med 
medarbeidere, brukere, tillitsvalgte, vernetjeneste og samarbeidspartnere står derfor sentralt.  
 
Brukerutvalgets pasientstemme er viktig, og det er betryggende å ha Brukerutvalget med til å 
minne om pasientsynet. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget takker for orienteringen. Brukerutvalget jobber aktivt videre i gruppene, og  
er glad for at brukerstemmen er tatt med i arbeidet. 
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BU 50/24-1 Orienteringssaker 
  Informasjon om prosesser fra grupper og utvalg Brukerutvalget deltar i 
 

BRUKERUTVALGET UNN – PROSJEKTER, UTVALG OG ARBEIDSGRUPPER 
 
TERJE OLSEN (terje.olsen@unn.no, 92 46 72 14) 
1. Styret Ved UNN (vara Merethe Saga Lønnum)   
Status/merknader:  
Styremøte 25.09. 2024.  
 
2. Sykehusapotekets brukerutvalg (vara Ruth Pedersen) 
Status/merknader:  
Det har vært konstituering av brukerutvalget for Sykehusapotek Nord. Det ble ingen endringer av 
deltakere. Det er fortsatt mangel på medisinleveranser, men apotekene er flinke til å finne 
alternativer. 
 
3. Porteføljestyret (vara Ruth Pedersen) 
Status/merknader: 
Arbeides med en plan for beredskap ved massetilstrømming. Kjøkkenet ved UNN er nesten ferdig.  
 
4. KVAM-utvalg Akuttmedisinsk klinikk (vara Thomas Engelskjøn)  
Status/merknader: 
Klinikksjef Jon Mathisen, kontaktperson Elisabeth Warvik 
Møte i uke 38: Økonomi: 56 mill kr i overforbruk per august. Redusert vikarforbruk og innleie,men 
stort forbruk av overtid. Kontroll på sykefravær. Skal «bestille» tiltak fra de enkelte virksomheter. 
Sommerevaluering: Stor reduksjon i avvik brudd. Mindre bruk fra vikarbyrå. 
«Vi fornyer UNN»: Administrativ omorganisering. Ny klinikkstruktur? 
Kvam-dagen 2024: Tema: Stabilisering og rekruttering. Bekymringsmelding til 
barnevernet,varslingsplikt. 
Samling av nødetatene. Medisinsk koordinering av ambulansefly, arbeides med lokalisering. 
Ambulansene flyttes til SIVA. Orientering fra BU-representanten. 
 
5. Helse I Arbeid (vara Ulf J Bergstrøm)  
Status/merknader: 
Møte utsatt. 
 
6. «Vi fornyer UNN» Endret overordnet organisasjonsstruktur, arbeidsgruppe (vara Merethe S 
Lønnum) 
Status/merknader: 
Einar Bugge 
Arbeidsgruppe bestående av 31 personer med representasjon fra ulike lokalisasjoner, klinikker, 
staber, yrkesgrupper og ledernivå, samt med brukere, tillitsvalgte og verneombud. Skal utarbeide 
forslag til alternative organisasjonsdesign, kvalitetssikre disse og ivareta helheten i utformingen. 6 
workshops i perioden 26.9. – 28.11.24, hver med varighet inntil 6 timer. 
 
7. «Vi fornyer UNN» - Overordnet koordineringsgruppe 
Status/merknader: 
Grethe Andersen 
 

MERETHE SAGA LØNNUM  (mslonnum@gmail.com, 91 53 60 78)  
8. Strategisk Samarbeidsutvalg (SSU) (vara Terje Olsen) 

mailto:terje.olsen@unn.no
mailto:mslonnum@gmail.com
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Status/merknader:  
Programkomité for møte i 2025, møte i uke 40 for å se på innhold i konferansen om tjenester under 
samme tak. Brukerrepresentant med i dette? 
 
9. Samvalgssenteret( Fagnettverk Samvalg) (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Jevnlige lunsjseminarer hvor fokus er orienteringer fra forskjellig sykehus og fagfolk. Hvordan 
samvalg kan bedre behandlingstilbud og pasientinvolvering. 
 
10. KVAM-utvalg Psykiatri- og rusklinikken (vara Nina Nedrejord) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Eirik Stellander. 
Vært møte – nybygg Åsgård. Det er viktig å følge byggetrinnene for å få kontinuitet. 
Hvordan følges pasienten opp ved overgang til kommunen? 
 
11. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe 2: Poliklinikk-, dagbehandling- og sengekapasitet –  
Gruppe 1: Døgn inkl intermediær (vara Nina Nedrejord)  
Status/merknader: 
Bjørn Svensgaard 
Interessant og viktig å være med i møtene. Viktig å være på når prosessene går fort. 
 

RUTH PEDERSEN  (ruthpede53@gmail.com, 91 30 31 55) 
12.Nye UNN Narvik – BU-representant (vara i styringsgruppen) (vara Per Steinar Andreassen) 
Status/merknader: 
Ikke vært møter. 
 
13. Fondsstyre for Barnefond UNN Narvik (vara Per Steinar Andreassen) 
Status/merknader: 
Ikke vært møte. 
 
14. Parkeringsutvalget - Mobilitetsutvalget (vara Thomas Engelskjøn) 
Status/merknader: 
Skal være møte 7. oktober. 
 
15. KVAM-utvalg Operasjons- og intensivklinikken (vara Ulf J Bergstrøm) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Eva-Hanne Hansen. 
Var møte 04.09.2024. Brukerrepresentant syk. 
 

PER STEINAR ANDREASSEN  (per.steinar.andreassen@kronistesmerter.no ,98 64 55 97) 
16. Quake II-prosjekt  i K3K (vara Unn Tove Forfang Jenssen) 
Status/merknader: 
Karl Øyvind Mikalsen. 
Har ikke vært møter. 

 
UNN TONE FORFANG JENSSEN  (unntoneforfang@gmail.com, 90 04 02 08) 
17. KVAM-utvalg Diagnostisk klinikk (vara Per Steinar Andreassen) 
Status/merknader: 
Grete B S Åsvang, Bente Aune 
Møte 16.09.2024. Mye om omorganisering, røntgen. Ved full åpning av NUN blir 
operasjonskapasiteten bedret. 

mailto:ruthpede53@gmail.com
mailto:per.steinar.andreassen@kronistesmerter.no
mailto:unntoneforfang@gmail.com
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NINA NEDREJORD  (ninanedrejord@gmail.com, 95 73 38 44)  
18. Prehospitalt sepsisregister og forskningsprosjektet (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: (MKA2-prosjekt?) 
Ikke hørt noe. 
 
19. Referansegruppe til prosjekt Brukerbanken (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Ikke vært aktivitet. 
 
20. Samisk kompetansegruppe 
Status/merknader: 
Inger Lise Ebeltoft. 
18 av 30 tiltak i handlingsplanen er gjennomført. De har vært i de fleste klinikker og informert om 
samiske pasienters behov for å få et likeverdig tilbud, bl.a. viktigheten av språk og kulturkompetanse 
hos ansatte og hvordan tilrettelegge. Informasjon om samisk tolk (nordsamisk) og intranettkurs og 
film som kommer i 2025.Frivillig registrering av ansatte med samisk komtetanse. Betydningen av å bli 
sett bl.a. ved mat og interiør. Samisk språkuke (uke 43) og fagdag "Den samiske pasienten" 25.10. 
 
21. Trygg akuttmedisin – lokal arbeidsgruppe 
Status/merknader: 
Gry Andersen / Per Bjørnerud Rønningen. 
Deltatt på et møte i starten. Arbeidsgruppen er i drift og fungerer iflg klinikkledelsen. 
 
22. Strategi for pårørende (vara Merethe Saga Lønnum) 
Status/merknader: 
Har ikke hørt noe. Administrasjonen sjekker. 

 
23. Kvalitetsutvalget i UNN (vara Lisbeth Dyrstad) 
Status/merknader: 
Møte 03.09.2024: Gjennomgang av orienteringer, beslutning tas i noen saker med tidsfrister og 
ansvarlige for oppfølging. Internrevisjon operasjonsplanlegging: Kapasiteten tilsvarer ikke behovet. 
Akuttmedisinsk klinikk har implementert "Barn under radaren" (registrere og melde barn til 
barnevernet). Aktuelle klinikker oppfordres. Pasientsikkerhetsvisitt i rehabiliteringsenheten i NOR- 
klinikken i Harstad og Narvik. 
 
24.  FSU Beredskap og høy kapasitet (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Oppstartsmøte 12. juni 2024: Valg av leder og nestleder, gjennomgang av mandat, møteplan. Møtet i 
august ble utsatt til 10.10. 
 
25. Prosjekt Felles nasjonal tjeneste for medisinsk koordinering av ambulansefly (MKA) 
Status/merknader:  
Jon Mathisen/ Elisabeth Warvik 
Pr i dag er det 3 steder i Norge hvor det er ambulansetjeneste. Skal være to arbeidsgivere. 
Utfordrende med ulike datasystem, ulikt pasientbehov/transport – her mest akutt. Bør samkjøres. 
 
26. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe 2: Poliklinikk-, dagbehandling- og sengekapasitet –  
Gruppe 2: Poliklinikk (vara Merethe Saga Lønnum) 
Status/merknader: 
Laila Sivertsen 

mailto:ninanedrejord@gmail.com
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Grethe orienterte i møtet. Har definert problemer, møte hver uke fremover. 

 
NINA JENSEN (nina.jensen@unn.no,  94 98 76 86) 
27. FSU Psykisk helse og rus (vara Ruth Pedersen) 
Status/merknader: 
Vemund N Myrbakk. 
Skal være møte 26.09.2024. 
 
28. KVAM-utvalg Hjerte- og lungeklinikken (vara Gudmund Johansen)  
Status/merknader: 
Klinikksjef Kristian Bartnes. 
Møte hver mandag. Får ikke innkalling. Nina sjekker.  
 

ULF J BERGSTRØM  (ulf.jack.bergstrom@unn.no, 95 20 42 53) 
29. Prostatasenteret ved UNN  
Status/merknader: 
Tor Knutsen. Ikke skjedd noe. Administrasjonen sjekker. 
 
30. KVAM-utvalg Kirurgi-, kreft- og kvinnehelseklinikken (vara Ruth Pedersen)  
Status/merknader: 
Ny klinikksjef – Fredrik Sund, frem til 31.12.2024. Kontaktperson Merete Andreassen 
Brukerrepresentanten skal holde et 20 minutters foredrag på KVAM-dagen 16.10.2024. Rekruttering 
og stabilisering. 
 
31. FSU Akuttmedisinsk samhandling (vara Terje Olsen)  
Status/merknader:  
Prosjekt over tid – trygg akuttmedisin. Alle sykehus og kommuner i Nord-Norge er enige om felles 
rutiner for behandling av 3 tidskritiske tilstander,hjerneslag, hjerteinfarkt(brystsmerter), og 
sepsis(blodforgiftning). Helsepersonell i hele landsdelen skal kurses i akutte situasjoner. Skal 
utarbeides en handlingsplan på dette. Nye kommunikasjonsplaner, felles tverrfaglige teamtreninger. 
Neste møte 17.10.2024. 
 
32. Forskningsprosjekt: NORFRAIL – tidlig identifisering av skrøpelighet hos eldre ved 
akuttinnleggelse i nordnorske sykehus  
Status/merknader 
Mona Gundersen (Gunhild Ag)/ Veronika Pettersen del 2 
Skrøpelige eldre. To forskningsprosjekt – søkt om midler på del 2 i dette prosjektet. Prosjektet skal 
samle inn og analysere tarmflora som har stor innflytelse på helse og sykdom. 
 
33. Forskningsutvalg K3K (vara Ruth Pedersen) 
 Status/merknader: 
Gro Jensen 
Møte 23.09.2024. Søknadsbehandling, oversikt over forskningsarbeid i K3K. Vedtatt og justert 
handlingsplan. 
 
34. Forskningsprosjekt Kunstig intelligens (vara Per Steinar Andreassen) 
Status/merknader 
Kim Mortensen. 
Prosjektet går sin gang. Kunstig intelligens ved analyser av røntgenbilder. 
 
 

mailto:nina.jensen@unn.no
mailto:ulf.jack.bergstrom@unn.no
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35. FSU Rekruttering og stabilisering (vara Kirsti Baardsen)  
Status/merknader: 
Gøril Bertheussen. 
Møte 23.09.2024. Ønsker en bedre sammensetning av utvalget og klarere mandat på hva som skal 
gjøres, mer konkret. Hospiteringsordning – søkt om midler. Fått tildelt beløp til å starte dette 
arbeidet(frikjøp/vikar, reise-opphold for hospiteringskandidatene). Koordinator. 
 
36. Koordineringssenter og klinisk koordineringsnettverk 
Status/merknader: 
Maria Kristensen/Tony Berntsen/Renathe Lian 
Møte 08.08.2024: Evaluering av koordineringsordningen, er lovpålagt. Stor sak. Fra brukersiden er 
det viktig at denne evalueringen ikke går ut over pasientbehandlingen. Ny oppdatering på nyåret. 
 
37. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe 5: Helt hjem – helt digitalt -  hele veien med og for pasienten 
(vara Per Steinar Andreassen) 
Status/merknader: 
Anne Regine Lager 
Snakket om dette i møtet sammen med Grethe Andersen. 

 
LISBETH DYRSTAD  (lisbeth.dyrstad@hotmail.com, 90 97 63 46) 
38. KVAM-utvalg Nevro-, ortopedi- og rehabiliteringsklinikken (vara Merethe Saga Lønnum)  
Status/merknader: 
Klinikksjef Bjørn-Yngvar Nordvåg. (Toril D Nilssen). 
Planlegger KVAM-dag 16.10.2024.  
 
39. FSU Fastlegerådet (vara Nina Jensen) 
Status/merknader: 
Barn som pårørende – hvordan blir de ivaretatt. Forskjell i de ulike kommunene.  
Pakkeforløp – formidling av dette.  
 
40. Forskningsutvalg NOR (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Tromsøundersøkelsen nr 8 kan gjennomføres, midler er kommet til dette arbeidet. Sykdom i 
kjeveledd, hjerneslag foreløpig prosjekt. 
  
41. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe/Hovedområdet 4 Bemanning (vara Nina Jensen) 
Status/merknader: 
Hege Jenssen  
Orientering i møtet sammen med Grethe Andersen. 
 

THOMAS ENGELSKJØN  (heithomas@hotmail.com, 92 66 01 01) 
42. KVAM-utvalg Barne- og ungdomsklinikken (vara Thomas Engelskjøn)  
Status/merknader: 
Ikke hørt noe. 
 
43. KVAM-utvalget Medisinsk klinikk (vara Margrethe Larsen)  
Status/ merknader: 
Klinikksjef Jon B. Rønningen. 
Møte 9. september. Ny klinikksjef Per Bjørnerud Rønning ledet møtet. Gikk gjennom status for 
omstillingsarbeid UNN, ventelisteløftet, hinder i veien for ny skotøyavtale. De skal ha KVAM-dag den 
16. oktober. 

mailto:lisbeth.dyrstad@hotmail.com
mailto:heithomas@hotmail.com
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44. Prosjektstyret for plan for høy aktivitet(PHA) 
Status/merknader 
Joakim Sjøbeck. 
Møte 17. september. Det ble gitt en orientering om status i prosjektet. Til debatt: skal det 
gjennomføres kapasitetsmøter, og i så fall hvor ofte? Prosjektstyret støttes forslaget om flytsoner. 
 
45. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe 3: Innkjøp (vara Gudmund Johansen)  
Status/merknader: 
Rosi Floer 
Gruppe bestående av tillitsvalgte, HVO, ledere, brukere. Bruker egne verktøy for forbedringsarbeid. 
Har hatt nominelt gruppearbeid der vi har angitt problemer og årsaker til disse. Neste steg er å 
foreslå løsninger.  
 

GUDMUND R JOHANSEN   (gudmund.ruben.johansen@gmail.com, 90 56 40 66) 
46. FSU Digital samhandling (vara Margrethe Larsen) 
Status/merknader: 
Glenn-Helge Hattmann. 
Samhandling mellom fastlege og sykehus. Mye formalia og lite framdrift. Hva hindrer god 
samhandling? 
 
47. Frivillighetsrepresentant i Frivillighetsgruppen (vara Lisbeth Dyrstad) 
Status/merknader: 
Frivilliggruppa har ennå ikke hatt møte. 

 
KIRSTI BAARDSEN  (kibaards@gmail.com, 99 79 31 67) 
48. KEK – Klinisk etisk komité (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Viktig å være obs på at KEK nå er obligatorisk for alle sykehus. Finnmarkssykehuset klarer ikke å 
stable på beina ny komite. Ellers er det løpende saker i Tromsø, med tilnærmet månedlige møter. 
 

MARGRETHE LARSEN (margrethehelenelarsen@gmail.com, 41 35 48 98) 
49. Referansegruppe for behandlingshjelpemidler 
Status/merknader: 
Bente Aune.  
 
50. «Vi fornyer UNN» - Arbeidsgruppe 1: Styrking av operasjonskapasiteten i UNN (vara Kirsti 
Baardsen)  
Status/merknader: 
Grethe Andersen/Kristin Sjåvik 
 
Disse sakene er avsluttet: 
4. Post.doc – søknad til Forskningsutvalget 
Prosjekt: Trives leger som er utdannet i pasientsentrert kommunikasjon mer på jobb slik at de 
bytter jobb sjeldnere og har mindre risiko for utbrenthet 
48. Etablering av robotassistert PCI 
49. Regionalt prosjekt for digitale pasienttjenester 
 

Vedtak:  
Brukerutvalget gjennomgikk rapporteringen fra prosjekt og arbeidsgrupper og gjorde en del 
endringer. Brukerrepresentantene sender skriftlig tilbakemelding til administrasjonen etter  

mailto:gudmund.ruben.johansen@gmail.com
mailto:kibaards@gmail.com
mailto:margrethehelenelarsen@gmail.com
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møter i de ulike prosjekt/utvalg. 
 
BU 50/24-2 Orienteringssaker 
  Arealprosjekt røntgen Breivika - status 
Brukerutvalget har mottatt tilbakemelding på status i saken om Arealprosjekt røntgen ved 
UNN Breivika fra arealplanlegger Merethe Kvalheim ved Drifts- og eiendomssenteret.  
 
Vedtak:  
Brukerutvalget takker for informasjonen. 
 
 
BU 51/24 Høring: Utkast til nasjonale faglige råd for bruker- og pårørendemedvirkning i 

rus- og psykisk helsefeltet 
Helsedirektoratet inviterer til høring av utkast til Nasjonale faglige råd for bruker- og 
pårørendemedvirkning i rus- og psykisk helsefeltet.  
Rapporter og kartlegginger peker på at det er uønsket variasjon i medvirkningsprosessen og 
at kommuner og spesialisthelsetjenestene ikke alltid klarer å sørge for bruker- og 
pårørendemedvirkning i tjenesteutvikling. Mange kommuner gir uttrykk for et forbedrings-
potensial på bruker- og pårørendemedvirkning på system- og tjenestenivå. 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget har besluttet at Nina Nedrejord, Merethe Saga Lønnum og Nina Jensen 
arbeider frem et høringssvar som legges frem for Brukerutvalget i god tid før 
innleveringsfristen. 
 
BU 52/24 Gladsak 
Leder Terje Olsen orienterte. Nye UNN Narvik er ferdig og de fleste er på plass, og i løpet av  
høsten skal alle være innflyttet. Nå begynner arbeidet med samhandling til Helsehuset.  
Sykehuset har mange flotte fasiliteter som imponerte Brukerutvalgets arbeidsutvalg (BAU)  
som hadde sitt møte der 16.09.2024.  
BAU trakk frem blant annet refleksjonsrom, kunst i foajeen, to traumerom, eget kvinnerom i  
rusavdelingen, harmoniske fargevalg og fine uterealer. BAU fikk omvisning i bygget av drifts- 
leder Vibeke Haukland. Hun opplyste at brukerrepresentasjonen har vært god i prosjektet.  
 
Vedtak: 
Brukerutvalget takker for informasjonen. 
 
 
BU 53/24 Referatsaker 
Følgende vedlegg fremlegges: 
 
1. Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, datert 21.05. og 03.09.2024 
2.  Referat fra møte i Sykehusapotek Nord, datert 27.05.2024 
3.  Protokoll fra ekstraordinært møte i Regionalt brukerutvalg, datert 10.06.2024 
4.  Referat fra møte i BU Nordlandssykehuset, datert 13.06.2024 
5.  Referat fra møte i BU Finnmarkssykehuset, datert 19.-20.06.2024 
6.  Referat fra møte i BU Helgelandssykehuset, datert 05.07.2024 
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7.  Protokoll fra foretaksmøte ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF, datert 
30.08.2024 

8.  Referat fra møte i Brukerutvalgets arbeidsutvalg, datert 16.09.2024 
 
Vedtak:  
Brukerutvalget tar referatsakene til orientering.  

BU-54/24 Dialogmøte – Brukerutvalget, Styret og Ungdomsrådet 
Brukerutvalget og Ungdomsrådet presenterte seg selv, og orienterte om sitt arbeid. 
 
Momenter som fremkom i dialogmøtet: 

• Demografiske forhold i nord: Det er ofte lang reisevei for pasienter og pårørende, 
noe som genererer høye kostnader og skaper utfordringer for mange pasienter/ 
pårørende. Brukerutvalget får tilbakemelding om at pasienter ikke har råd til å ta i 
mot den nødvendige helsehjelpen de har behov for og krav på grunnet høye 
reisekostnader og kostnader til opphold ( egenandeler), og dårlig økonomisk dekning 
fra det offentlige.  

o Brukerutvalget fikk tilbakemelding i møtet om at reiseavstander og kostnader 
tas opp nasjonalt. 

o Det kan være formålstjenlig at det legges frem gode eksempler og 
faktagrunnlag som sier noe om ulikhetene i kostnader for f.eks en 
kreftpasient som må reise i nord versus sentralt i sør. Det er stor forskjell på 
behandling i nord og sør. I sør kan man ha hjemmebehandling på enkelte 
sykdommer, men her i nord er det så store avstander at pasienten må være 
på sykehuset for samme behandling. I tillegg er det også stor forskjell på 
tilgang på medisiner i nord og sør. Dette bør bli et nasjonalt og internasjonalt 
tema. 

• Brukerutvalget opptatt av hvordan bevare et desentralisert behandlingstilbud i 
regionen. Brukerutvalget mener også at politikere er altfor lite opptatt av UNN som 
region- og universitetssykehus, og at vi trenger tydelige stemmer i nord.  

• Ungdomsrådets leder Helene Andersen orienterte og kom med innspill om hva som 
er viktig for Ungdomsrådet, herunder:  

o Nærhet, Ungdomsrådet er opptatt av at vi må få like god kvalitet på 
helsetjenestene uavhengig av hvor vi bor. Det betyr blant annet at det ikke 
kan koste mer for oss å få behandling, selv om vi må reise. 

o Kvalitet i helsetjenestene 
o Innredning i sykehusene og tjenester på UNN 
o 10 råd fra ungdom 

• Brukerutvalget ønsket også å minne styret om at vi har en samisk befolkning i hele 
Nord-Norge. Det handler ikke bare om språk, men om kultur også. Ingen kan se hvor 
du kommer fra. 

 
Vedtak 
Brukeutvalget er glad for å kunne bidra til at UNN blir et bedre sykehus for pasientene og 
takker for dialogen med styret. Brukerutvalget er fornøyd med at styret ser viktigheten av 
Brukerutvalget og Ungdomsrådets arbeide. 
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BU 55/24 Omvisning UNN Åsgård – Brukerutvalget, Styret og Ungdomsrådet 
Brukerutvalget, Styret og Ungdomsrådet fikk en omvisning på Akuttkuttpost nord og 
Regional sikkerhetspost (RSA) på UNN Åsgård av Njål Bjørhovde, Siren Hoven, Carl-Erik 
Westgren og Stian Pfeiff. 
Brukerutvalget ser viktigheten og behovet for et nytt bygg. 
 
Vedtak 
Brukerutvalget takker for omvisningen. 
 
 
BU 56/24 Psykisk helse og rus – orientering og debatt 
Prosjektleder Njål Bjørhovde og seksjonsleder Carl-Erik Westgren orienterte om UNN Åsgård. 
UNN Åsgård er største klinikk i UNN med 950 faste stillinger (og målt i budsjett). Lokalisert 6 
steder: Storslett, Tromsø, Storsteinnes, Silsand, Harstad og Narvik. 
Det er opprettet korttidspoliklinikk og de har samarbeid med sykehus i Vestfold vedrørende 
digitale behandlingstjenester for å avhjelpe situasjonen med manglende plasser og for få 
ansatte. FACT: Aktivt oppsøkende tilbud, ofte med rus og psykiske lidelser. Ambulant tilbud. 
Brukerutvalget var opptatt av Helse Nord-vedtaket (sentralisering – forflytning av 
døgnplasser) og konsekvensene av dette. Brukerutvalget diskuterte også å følge opp med 
tema som tvang i psykiatrien og orientering om Fact team. 
 
BYGG: 
Nye byggeplaner er en oppdatering av tidligere forslag. Det går ut på å bygge et rokadebygg 
– byggetrinn 0 (byggetrinn 3). Nye arealer fordrer også organisasjonsutvikling og 
fagutvikling.  
Se vedlegg. 
 
Vedtak 
Brukerutvalget takker for orienteringen og vil komme tilbake med tema om bruk av tvang i 
psykiatrien og orientering om bruk av Fact team. Brukerutvalget også vil følge tett på 
konsekvensen av Helse Nord-prosessen og oppdraget i forbindelse med opptrappingsplanen. 
 
  
BU-57/24 Eventuelt 
 

1. Oppdragsdokument 2025 
Styringskrav og rammer inngår i Helse Nords helhetlige virksomhetsstyring, og skal sikre 
at nasjonale og regionale mål for spesialisthelsetjenesten oppfylles.  
 
Vedtak:  
Brukerutvalgets arbeidsutvalg delegeres til å utarbeide innspill til Oppdragsdokumentet 
2025. Forslag til innspill imøteses innen 10. oktober til administrasjonen for videre formidling 
til Brukerutvalgets arbeidsutvalg. 
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Terje Olsen (sign.) Hilde A Johannessen(sign.) 

leder sekretær 

 
 
Referatet godkjennes endelig i BU-møte 23.10.2024.  
Kopi til: 

- Helse Nord RHF ved Regionalt Brukerutvalg, 8038 Bodø  

- Brukerutvalget Nordlandssykehuset, Postboks 1480, 8092 Bodø 

- Sissel Eidhammer og Pernille Aune, Nordlandssykehuset 

- Brukerutvalget Helgelandssykehuset, Postboks 601, 8607 Mo i Rana 

- Brukerutvalget Helse Finnmark, Sykehusveien 35, 9616 Hammerfest 

- Brukerutvalget Sykehusapoteket, Postboks 6147, 9291 Tromsø 

- Pasient og brukerombudet i Troms, Fylkeshuset, 9296 Tromsø 

- Pasient- og brukerombudet i Nordland, Statens Hus, 8002 BODØ 

- Pasient- og brukerombudet i Finnmark, Hamnegt. 3, 9600 Hammerfest 

- Klinisk etikkomite UNN v/Bård Forsdahl 

- Lærings- og mestringssenteret, UNN v/ Marita Pedersen 

- Kreftforeningen v/ Wenche P Kjølås 

- Ungdomsrådet UNN v/ Marit Nordmo 
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